

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JERUSALEM INSURANCE Date: 29-01-2025 10:34:36 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: القدس للتأمين التاريخ: AM 10:34:36 2025-01-29 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of JERUSALEM INSURANCE cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 23-02-2025 at Teams to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة القدس للتأمين دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2025-02-23 الساعة 12:00 في تطبيق Teams وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>Make the following amendments to the Articles of Incorporation and the Company's Bylaws as follows: Amend Article (5) of the Memorandum of Association, which states: "The company's capital consists of a subscribed and paid-up capital of eight million dinars, divided into eight million shares with a nominal value of one dinar per share." To read after the amendment as: "The company's capital consists of a subscribed capital of sixteen million shares with a nominal value of one dinar per share, and the paid-up capital is 8,000,000 dinars." " Amend Article (4) of the Articles of Association, which states: "The company's capital consists of a subscribed and paid-up capital of eight million dinars, divided into eight million shares with a nominal value of one dinar per share." " To read after the amendment as: "The company's capital consists of a subscribed capital of sixteen million shares with a nominal value of one dinar per share, and the paid-up capital is 8,000,000 dinars."</p>	<p>اجراء التعديلات التالية على عقد التأسيس والنظام الاساسي للشركة وفقا لما تقدم وعلى النحو التالي:- تعديل المادة (5) من عقد التأسيس التي تنص على: "رأسمال الشركة: يتألف رأسمال الشركة المصرح والمكتتب به والمدفوع من ثمانية ملايين دينار مقسمة إلى ثمانية ملايين سهم بقيمة اسمية مقدارها دينار واحد للسهم الواحد" بحيث يصبح النص بعد التعديل: "رأسمال الشركة: يتألف رأسمال الشركة المصرح به من ستة عشر مليون سهم بقيمة اسمية دينار واحد للسهم ومكتتب ومدفوع 8000000 دينار" - تعديل المادة (4) من النظام الاساسي للشركة والذي ينص على: "رأسمال الشركة: يتألف رأسمال الشركة المصرح والمكتتب به والمدفوع من ثمانية ملايين دينار مقسمة إلى ثمانية ملايين سهم بقيمة اسمية مقدارها دينار واحد للسهم الواحد" بحيث يصبح النص بعد التعديل: "رأسمال الشركة: يتألف رأسمال الشركة المصرح به من ستة عشر مليون سهم بقيمة اسمية دينار واحد للسهم ومكتتب ومدفوع 8000000 دينار"</p>
<p>Increasing the authorized capital of the Company</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصرح به</p>

<p>Voting and approval to increase the company's capital from 8,000,000 dinars (eight million dinars/shares) to 16,000,000 dinars (sixteen million dinars/shares), with the increase of 8,000,000 dinars (eight million dinars/shares) to be covered through:</p> <p>Issuing free shares by allocating an amount of 1,668,538 dinars (one million, six hundred sixty-eight thousand, five hundred thirty-eight dinars) from the voluntary reserve.</p> <p>Issuing free shares by allocating an amount of 399,065 dinars (three hundred ninety-nine thousand, sixty-five dinars) from retained earnings as of the end of the 2023 fiscal year to the capital.</p> <p>Offering an amount of 5,932,397 dinars (five million, nine hundred thirty-two thousand, three hundred ninety-seven dinars) for a private subscription to the company's shareholders. .And authorizing the Board of Directors to proceed with the capital increase procedures in accordance with the provisions of the law, including authorizing them to appoint an issuing manager to manage and market the financial issuances on behalf of the company for the purpose of increasing the capital.</p>	<p>التصويت والموافقة على رفع رأسمال الشركة من 8,000,000 دينار (ثمانية ملايين دينار/سهم) ليصبح 16,000,000 دينار (ستة عشر ملون دينار/سهم)، وعلى ان يتم تغطية الزيادة في رأس المال البالغ 8,000,000 دينار (ثمانية ملايين دينار/سهم) عن طريق:</p> <p>- توزيع أسهم مجانية من خلال ضم مبلغ 1,668,538 دينار (مليون وستمائة وثمانية وستون الفا وخمسمائة وثمانية وثلاثون دينار) من الاحتياطي الاختياري.</p> <p>- توزيع أسهم مجانية من خلال ضم مبلغ 399,065 دينار (ثلاثمائة وتسعة وتسعون الفا وخمسة وستون دينار) من الارباح المدورة كما في نهاية السنة المالية 2023 الى رأس المال.</p> <p>- طرح مبلغ 5,932,397 دينار (خمسة ملايين وتسعمائة واثنان وثلاثون الفا وثلثمائة وسبعة وتسعون دينار) للاكتتاب الخاص لمساهمي الشركة. وتفويض مجلس الادارة للسير باجراءات الزيادة حسب احكام القانون بما في ذلك تفويضه بتعيين مدير اصدار لادارة الإصدارات المالية وتسويقها نيابة عن الشركة لغايات زيادة رأس المال.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Amal Ghaith</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Amal Ghaith</p>